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brak zdjęcia
W tej chwili w Urzędzie Miejskim w Skoczowie są już trzy wnioski w sprawie odwołania burmistrza oraz Rady
Miejskiej. Jak wyjaśnił Tadeusz Wojewodzic ze Skoczowskiego Komitetu Obrony NZOZ na Kaplicówce, komitet
wycofał swój pierwszy wniosek, gdyż skutkowałby on tym, że w ewentualnym referendum mieszkańcy
odpowiadaliby na pytanie: "Czy chcesz odwołania burmistrza i Rady Miejskiej".
- Chcieliśmy, aby skoczowianie wypowiedzieli się osobno na temat rady i burmistrza - tłumaczy T. Wojewodzic.
Dlatego, po wycofaniu pierwszego wniosku, 14 lipca do UM wpłynęło pismo o odwołanie burmistrza, a 18 lipca - o
odwołanie rady. T. Wojewodzic nie chciał wyjaśnić, dlaczego komitet podjął taką inicjatywę. Zapewnił jednak, że w
najbliższych dniach do mediów trafi pismo wyjaśniające tę kwestię.

Wniosek komitetu wywołał w Skoczowie wiele emocji. Sam zainteresowany, czyli burmistrz Jerzy Malik, dowiedział
się o inicjatywie z "Głosu". - Jestem stary sportowiec, są wygrane i przegrane. Kto startuje w wyborach, musi sięliczyć
z takimi problemami.
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